
Azra Hadžiahmetović 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „ Na osnovu Zakona o privremenoj zabrani 

raspolaganja državnom imovinom i predviđenih izuzetaka koji ostavljaju mogućnost Komisiji 

za državnu imovinu da određenu imovinu izuzme od privremene zabrane raspolaganja, što je 

Komisija za državnu imovinu i koristila, postavljam sljedeća pitanja: 

1. Kojim se kriterijima Komisija rukovodila kada je donosila odluke o izuzeću od zabrane 

raspolaganja državnom imovinom?  

1. Koliko je takvih odluka doneseno? 

2. Kolika je površina nekretnina koje su tim odlukama Komisije izuzete od zabrane 

raspolaganja? Kolika je tržišna vrijednost tih nekretnina?  

3. Da li još uvijek postoji Komisija za državnu imovinu i da li funkcionira u punom 

kapacitetu? 

 
 


